
 

Referat af skolebestyrelsesmøde på Stavnsholtskolen 27-05-2024 
                                

Dato: 27/05/2024 

Tidspunkt: kl. 17.30 - 20.30 

Mødeleder: Bestyrelsesformanden 

 

Referent: Line  

 

Deltagere:  

Marianne (leder FFO), Sanne (pædagog), Tine (forperson, forældrerepræsentant 5., 7., 9. årgang), Maria 

(næstforperson, forældrerepræsentant 0., 3. og 5. årgang), Line (forældrerepræsentant 0. og 2. årgang), Christiane 

(forældrerepræsentant 2. årgang), Suzanne (forældrerepræsentant 4. og 5. årgang), Morten (kommende 

forældrerepræsentant 3. og 6. årgang) 

Phillip (kommende forældrerepræsentant 3. og 6. årgang) 

 

Fraværende:  

Henrik Hansen (skoleleder), Vigga, (elevrådsformand 6X), Adam, (næstformand 6X), Rikke (lærer), Luise 

(forældrerepræsentant)  

 

Dagsorden & referat 

1. Lukket punkt  v. Marianne 
Bestyrelsen er blevet orienteret. 

   

2. Nyt fra ledelsen  v. Marianne 
• Flere stillingsannoncer har været slået op, mange gode og kvalificerede ansøgere. Der er ansat lærere 

og pædagoger til det nye specialtilbud samt gruppeordningen. Nye lærere til almen ansættes snarest. 
• Pædagogisk dag blev afholdt lørdag d. 25/5, hvor der blev arbejdet i de nye årgangsteams, og der var 

vidensdeling mellem årgangene. 
• Ombygning/udvidelse af ungemiljø er planlagt. 4 lokaler laves om til 3 lokaler og forventes klar omkring 

jul. 
   

3. Nyt fra personalet  v. Marianne, Sanne 
FFO:  
FFOen område skal udvides. Området på skolen hvor 5. årgang er nu, skal lægges til FFOen. Dette område 

laves til et heldagsmiljø for gruppeordningen og et sted hvor børnene efter behov kan trække sig og få lidt 

ro. 

 

Personale: 

Der er kommet nogle nye personaler ind i FFOen og børnene er flyttet rundt i FFOen i forbindelse med 

årgangsskifte. 



 

 

Lærerne:  

N/A  

4. Nyt fra elevråd  v. Marianne 
Sidste skoledag forløb rigtig fint, det var godt planlagt. God revy og sjov video til personalet. Karamelkast 
foregik fint og der var god stemning. 
 

5. Nyt fra Forpersonen/Samarbejde med øvrige skoler v. Tine 
Samråd giver ikke værdi i forhold til skolebestyrelsernes arbejde. Fremadrettet vil 
skolebestyrelsesforpersonerne forsøge at få forskellige temaer på dagsordenen. 

   

6. Tilsyn: Brugen af skærme i undervisningen  
Udskydes pga. sygdom  
 

7. Evaluering af året - principper  
Tine og Maria kigger de opdaterede principper igennem for at se hvad der mangler for at de kan lægges på 
hjemmesiden. 

 

Mobilpolitik: Der er en generel opfattelse af, at skolen ikke er helt mobilfri. Bør være et 

opmærksomhedspunkt efter sommerferien både i forhold til at hjælpe skolens personale til at håndhæve 

politikken men også at involvere forældre og trivselsgrupperne. 

  

8. Økonomi  
N/A 

   

Kommende forældremøder 
  

 
1. årgang: 29/8 kl. 17-19. Suzanne 

 
2. årgang: 29/8 kl. 19-21. Maria 

 

3. årgang: 2/9 kl. 17-19. Morten 

 

4. årgang: 2/9 kl. 19-21. Christiane 

 

5. årgang: 9/9 kl. 17-19. Phillip 

 

6. årgang: 9/9 kl. 19-21. Suzanne 

 

7. årgang: 22/8 kl. 17-19. Tine 

 

8. årgang: 26/8 kl. 17-19. Morten 

 

9. årgang: 15/8 kl. 17-19. Tine 

 

10. årgang: 26/8 kl. 19-21. Tine 



 

Første bestyrelsesmøde efter sommerferien afholdes onsdag d. 28. aug. 

  

10. Velkommen til de nye bestyrelsesmedlemmer  

Kort præsentation af alle.  

 

11. Godkendelse af referat og valg af referent til næste møde  

Godkendt.  

 

Maria skriver referat næste gang.  

 

12. Evt. Ingen punkter til evt.     

 

Aktioner: 

• Tine: Tilsyn omkring brugen af skærm i undervisningen overføres til et bestyrelsesmøde efter sommer 
• Maria: Morten og Phillip skal have adgang til skolebestyrelses drev 
• Tine og Maria: Gennemgå principper og afklare hvad der mangler for at de kan uploades 
• Tine: Talepapir skal indeholde mobilpolitik. Mobilpolitik skal på listen over mulige tilsynsemner til 

næste år. 
 

 


